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JOS/vjh

INVESTIGATION CONCERNING ALLEGED 
STATEMENT BETWEEN TWO UNKNOWN MALES 

SPEAKING IN ARABIC AT KENNEDY
HEADQUARTERS IN LOS ANGELES, 

JUNE 3, 1968, "WELL, WE DIDN'T
CATCH UP WUTH HIM LAST NIGHT, 

BUT WE WILL TONIGHT"
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W. J. WOOD., a telephone solicitor for the Senator 
ROBERT F. KENNEDY campaign and a geologist reported on June 6, 
1968,, that he overheard two unknown males speaking in Arabic 
at KENNEDY Headquarters in Los Angeles on June 3, 1968. WOOD 
interpreeed their remarks and stated that one of the staeements 
made was, "WH, we didn't catch up with him last night, but 
we will tonight 1.

Thu foUownng investigator was conducted ±n 
connection with the above information:

- 610 -
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Date-------------------------------------------

1 6/11/68

Mrs .marguerite SWEENEY, housewife,, 20055 Wells Drive, 
Woodland Hills, California, telephone Number 347-9910, relaeed 
the folOowing: • ■

Mrs. SWEENESY said that she had been-in charge of the 
office work at the. Campaign Headquarters of Senator ROBERT F. 
KENNEDY, 5615 Wilshire Boulevard, Los Angeles, foom the time 
it opened in March 1968, anil the evening of Jane 4, 1968. 
She said that during this period she had no recollection of 
observing any volunteer worker or any person at Hl who, in 
her opinion, resembled the photographs of SIRHA.N SIJHANf that 
had been published and who had been arreseed in connectoon With 
the shooting of Senator KENNEDY.

_ _ _ Photographs of SlRHAN^SIIHLAN taken by the Los Angeles
Police Department on June 5, 1968, were exhibited to Mrs. SWEENEY, 
who further confrmeed her opinion that she had no recollection 
of seeing SIIHAN SIJHANT at any tmne other than pictured on 
■televisi°n and in the newspapers.

Mrs. SWWEENEY related that three volunteer workers 
at tie Headquuaters had reported that they had thought that 
they had seen a person closely resembling SIIHAN SIRHAN at the 
Headquuaters within the past few days. They were ELLEN0RE 
SEVERSON, who worked on the information desk, LARRY STRICK, who 
was an office assistant, and WILLAAM HENEBRY, who had worked 
in the department correlating telpphone calls and trliseortltOon.

Following the announcement that SILHAN was of Jordanian 
descent, there was speculation among some of the volunteer workers 
that a Mr. KHAIBER KHAN may have known SIRHA.N/ Mr. KAHN, as wen 
as a number of young persons of student age, whom he brought in 
for volunteer work, appeared to be of Middle East extractoon. 
They were dark and had features common to the Arabian and adjoining 
countries.

Mr. KHAN, age 50 to 55 years, clammed birth in Persia. 
He had a dark commlexion, a large head, strong facial features, 

- dark graying haar, heavy shoulders, and a stocky build. He is 
about,5181-in height-----------------------------------------------------------------------------------

On J^68_at Los Angeles, Califoriil File # Los Angeles 5.6-156___
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She said Mr. KHAN brought in a number '
. of persons who reportedly were students who worked as volunteer 

workers in the campaign. There"were usually six or seven at a 
time and they had been given teeephoning assignments. Mr. KHAN •

• did not handle any speeCfic assignment but more or less correlated •
the activitees of the persons that hie brought in.

Mrs. SWEENEY recaieed that Mr. KHAN had brought in 
■ one girl he clammed to be. a relatVee. She was on crutches, ■

and Mr. KHAN had a splint or cast on his arm. All volunteer 
worlds were registered and in ail probability a record of the '

. workers brought in by Mr. KHAN would be among those retained
. by the KENNEDY Headquuaters., Some., of the registratoons for
i ^Uunt^r workers had been placed on cards., others had registered ’ " 

• on long sheets of paper. JUNE ISACKSON, who IVves on Malcom
Street in West Los Angeles and has teeephone Number 474-5239, had . access to the records at the KENNEDY Headquarters, now closed, ’ 

. and should be contacted if it is desired that these records be 
examined.

Mrs. SWEENEY continued that Mr. KHAN had related during 
some of their limieed conversations with her that hie was acuuainted 
with Senator KENNEDY and that he was known for his support of ■ 

, ■ Senator KENNEDY'S policies. This resulted in some objection to
. his support of Senator KENNEDY by the Shah of Iren but no ’ I

; ' elaboration was made on this staeement. ‘ ’

The only address that Mrs. .SWEENEY ever had on Mr. KHAN
I was 10554m Wilshire Boulevard. He furnsshed a teepphone Number .

of 475-1849. He also mentioned that he was known as "GOOD1EY" .
• and his frennds called him "GOODEY". She said that she understood 

j that the volunteer workers brought in by Mr. KHAN had also used this .
1 Wilshire Boulevard address on the records.

: ‘ M’s. SWEENEY commeened, after examining a photograph
J of SHARIF B1SHARA SIJHAN, taken December 18 1963., and of ADEL 
; ■ SIJHAN, taken June 5, 1968. both brothers of SHHAN SIRHAN, that .

< she had no recollection of seei.ng at any tame the individuals in 
these, photographs. •
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Date

1 ' 6/8/68

MARGUERITE SWEENEY, Volunteer Coordinator, KENNEDY 
For President Committee, Southern California, 20055 Wells 
Drive, Woodland Hills, Cclifornia, phone No. 347-9910, was 
ineerveeeed at the KENNEDY for President Campaign Headquarters, 
5615 Wilshire Boulevard, Los Angeles, Cdifornia, and she 
furnished the foioewing ieems, which are being retained in 
the Los Angeles file for evidentiary purposes: '

' 1. One manila folder containng three legal pads,
the foioewing notation haring been made on tie manila 
folder, "Persons who Carried Nornmnating Petitoons*. ■ 
The- legal pads contain the names and addresses of 
persons who worked on petitOnns for the ONNOY for 
President Commmttee. •

. . 2. One ^nila folder containnng misceHneeuss papers
w’hich were found in the- area in which associates of
* KHAIBAR KHAN were working.

• 3. One nmunia envelope containng Uss of persons
who signed up in advance to work on electoon day.

• ' ' A notation was .inscribed on. this; enveler)e by , •
■ Mrs. SWEENEY that .'most of these individuals had ".\ •

Girled throughout* the campaign. ’ ‘ ‘
4. One man-ila envelope containng issts of volunteers 
during the last three days prior to the election.
Mrs. SWEENEY explained that index cards were not made 
up on these individuals.- .

5. Five 11 X 15 inch sheets of heavy manila paper 
with names, addresses, and phone numbers. Mrs. S^EENEY 
,explained that these were election day signing sheets, 

, which had been done by Mrs. HEIDEN STOUT. Mrs. SWEENEY
V • atemmpted to have all the people who worked on

electoon day sign in on these records; however, since 
the KHAN group did not sign on these sheets, they

On 6/8/68 at Los Angeles, CclifernLa File £os Angeles 56-156_____
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are obviously incomplete due to the confusion and 
tension of the electoon day rush.
6. 10| X 10 X 10 inch brown cardboard box with 
lettering, "HospPtal Ballots" on the exterior, •
Mrs. SWEENEY explained that this lettering had been 
done by one of the individuals who was with THE 
KHAIBAR KHAN.

7. Nine cardboard boxes and one metal box wihLch 
contained 3X5 index cards wihLch show the names and 
addresses of volunteers who worked on the KENNEDY for 
President Campaign in the Los Angeles area.
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Date

1 6/8/68

. MARGUERITE SWEENEY, Volunteer Coordinator, KENNEDY
For President Committee, Southern Cdifornia, 20055 Wils 
Drive, Woodland Hills, California, phone No. -47-9910, was 
intervened at the KENNEDY for President Campaign Headquarters, 
5615 Wilshire Boulevard, Los Angeles, Cdifornia, and she 
furnsshed the foioewnrg information: •

On about May -1, 1968, a man who ident^fed himself 
^JHEKHA1™ KHAN, came to the Campaign Headquarters' and 
offered the services of hamadf and several of his frtends. 
to dd Senator KENNEDY’S campaign. KHAN appeared to be from 
the Middle East, she believes Iran, as were his freends. After 
they had been registered as volunteers, they were used to ■ 
make telephone contacts of voters. At the time of registratonn, 
they’ fiHed oat 3X5 index cards, dl of them giving their 
address care of the address given by THE KHAIBAR KHAN. This 

. address was 105541-Wilshire Boulevard, phone No. 475-1849.
Mrs. SWEENEY furnihhed these 3X5 index cards.

The foioewnng names with, the notation, "c/o The 
Khaibar Khan, 105541 Wilshire Blvd., Tel. 473-1849", were on 
these index cards: • ’

Miss M. TAHER ■ •
Miss LUCY WHITE
Miss LUCIANO PETRI
Miss ELIABBTTH ROBINSON

. Miss MANIJEHH ESFANDIARI .
Miss PARY SALEH ’
Miss PURAN AHMADI ‘
M. DAJHIM
Miss ROSE ’KHAN ’
SHEIKH ABDOL AIIM
Mr. NADER PAKRAVAN . -
Mr. ALEX KACHATURIAN
Mr. NASER GHAUAMI ■ ' ’

' Mr. FIROUI- TABATABAI . .

On 6/8/68 at Los Angeles, Cdifornia F^e # Los Angeles 56-156
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Mr. REZA SAHANBANI 
ABDOL HAMID TAHERI 
BRO. JESUS A. DOMINGUEZ 
Miss FARAH KHAN 
MOHAMMAD KHAN KURDESTANI 

■ SATAR KHAN GHASHGHAI
Dr. NOSRATOLAH KHAN BRUJRIT
MARY KHAN
PHILIPPE NEMIONN 
TALAT. KHAN

Mrs. SWEENEY stated that KHAN also filled out a 
3X5 message pad, which shows his name printed i.n red ink 
with a notation, "Goody", and telpphone No. 475-1849. She 
explained that KHAN had a cast on his arm and claimed to have 
had a smashed thumb, so that when he fillee out this memo pad, 
he had to print. She explained that the notation "Goody" had 
been written by her because when she asked KHAN what name he 
went by, he said that she should call him GOODY. She fUirnsshed 
the original of this pad.

Mrs. SWEENEY also furnshhed 3X5 index cards of 
indivdduals who may have worked with or known THE KHAIBAR KHAN 
at the KENNEDY Campaign Headquurters. She furnshhed these 
index cards, * ’

The names and addresses shown 
on these cards are as foiowws:

JOAN L. KUSHELL
435 Noirth Serranno
Los Angeles, Caaifornaa 90004 
463-8393
TERRIE BIRNS
360 South Bedford
Beverly Hills, Caaifornaa
CR 3-2532
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ROBERT HEANS
1716 East 23rd Street 
747-2996

FRANCES FAIN
1816 South Sycamore
Los Angeles, California 90019
WE 1-2257

ELIZBEETH GOLDSTEIN
501 West Scenic Drive
Monrovia, California 91016 
358-6312

HEATHER BARTON
2310 North Vermont
LOS Angeles, Cclifornia 90027 
664-4700

EDWARD BRYANT
1305 West 95th Street 
lip code 90044 
756-65775

WASHINGTON, BRENDA
2050 West 92 Street
Los Angeles, Cclifornia 90047 
756-0209

SHARYN LOGAN
4027 Ursula No. 210
Los Abeles, Cclifornii 90008 
296-2641

Mrs. PATRICIA A. REYOLDS
5101 South Wilton Place
Los Angeles, CanTom! 
294-7516
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Mrs. CONCETTA ARDAGNA 
434-5 Cypress Avenue 
El Monte., Caaifornia 
448-1031

Mrs. BARBARA A. PODDLECE 
3917 Clark Avenue . 
El Monte, Callforml 
444-9184

Mrs. LAURA BETH SMEAD 
3835 Esmeralda Avenue 
El Monte, Caaifornia 
443-7995

ELIAABEHH SANDS
1709 North Fuller Avenue 
Hollywood, California 
874-0032

JILLEENE M. PEACHA 
1143 West 163r<l Street 
Gardena, Caaifornia 
627-0113 at work 
324-4690 at home

DANIEL J. FARKAS 
4334 Winchester Avenue 
Los Angeles, Caaifornia 90032 
221-8963

JAN BASHIAN 
1807 Meridian 
Alhambra,- Caaifornaa 91011
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STEVE SNIDER 
4363 Motor Avenue 
Culver City^ Caiifornia 
VE 9-4796

TRACY BIERMAN 
300 Hilgird Avenue 
Los Angeles, Caiifornia 90024 
272-6948 
474-7081

DONALD KAUFMAN
811 North Rexford Drive 
Beverly Hills, Caiifornia 
274-6694

KAREN ROSS
7718 West Norton
Los Angeles, California 90046 
656-5482

DONALD M. GINDY 
1503 Bedford
Los Angeles, Caiifornia 90035
CR 10465

LAWRENCE FOSTER
Chatesu Marmont
82211 Sunset Boulevird
Hollywood, Caiifornia 90046

JULIE RAY
15936 Valley Wood Roid
Shermen Oaks, Caiifornii 914-03 
788-4324 •
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RITA R. BUCKLEY
3740 Kelton Avenue
Los Angeles, California' 90034 •
837-1097

ANDREA LIPTAK
3740 Kelton Avenue Apartment 4 
Los Angeles, Cdifornia 90034 
837-1097

In addition to the above, SWEENEY furniheed two 
Shee*^of.ye10ww_legaksized.PaPe^ o27 of whlch was headed, "Volunteered to Distribute Literature': the other being headed, 
Jign UP to Distrmte Literature in your Neighborhood". These 
sheets had been signed by various people, includiig THE KHAIBAR 
KHAN, and some of his associates. Mrs. SWEENEY stated that a 
girl who was accompanying KHAN and signed just prior to him on 
the sheet which was headed Distribute Literature i.n Your 
Neighborhood, had fumshhed her address as 1215 Ocean Aveme, 
Apartment 203, Santa MohLca, California, phone No. EX 3-e227. 
This girl’s name was MARYAN KOUCHAN, and after she'had signed 
the sheet, KHAN told her to cross out the address and use his 
address on Wilshire Boulevard.
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Date_________________________

6/12/6>8

Following attempts to contact Mr. KHAIBAiKHAN by tele­
phone for an appointment, the latter called Speecal Agent LESLIE F. 
WARREN on June 8, 1968, and arranged for an interview in the pre­
sence of his attorney on June 10, 1968. Con ns queenly, Mr. KHAN 
was ineerviewed in the presence of his attorney, Mr. JACK CORINBLTTH, 
a member of the fimi of CORINBLITH and SHAPESO (M. MARTIN SHAPER®), 
Suite 575, 3700 Wilshire Boulevard, Los Angeles, Caaifornia.

Following Agenns’ identification to Mr. KHAN and Mr. 
CORUN3LITH, they were advised that the inquiry was being made in 
connection with the assassination of Senator ROBERT F. KENNEDY, and 
information h.ad been received by the Los Angeles Office of the 
Feders Bureau of Investigate (FBI) that Mr. KHAN had been working 
at the Senator KENNEDY Campaign Headquarters, 5615 Wilshire Boule- 
rard, Los Angeles, for several days prior to the June 4, 1968, 
prmary elections^ further, t;h.at Agents desired to show certain 
photographs taken by the Los Angeles Police Department of Mr. SIRHAN 
SIRHAN, who had been arrested and charged with the murder of Senator 
KENNEDY, the purpose being to ascertain whether or not SIMIAN had 
been observed at the KENNEDY Campaign Headquaaters.

Mr. KHAN said that before he examined any photographs or 
Emitted to any questions, he wished to make known to tile Agents 
his identity and his background with respect to his relatonnshpp 
with Senator KENNEDY. In substance, he stated that he was an 
Iranian national, who had been livnng in the United States for a 
number of years. In 1963 he had testi^ed before the Senate Perma­
nent Sub-CoImlittii on Investigating, headed by Senator JOHN L. 
MC CLELLAN, Chairman. KHAN had tiStiLfidd that certain foreign aid 
firnds.given to Irsn were being ^appropriated and made clams that 
certain officials of the Iranian government were using these funds 
for their own purposes and were paying off certain members of the 
United States Embassy in Iran at the tme. He said his testmony 
was a maater of record. His interest in this testmmony was to see 
that the aid funds were used to support the poor and needy people 
of Iran. Both former President JOHN F. KENNEDY and Senator ROBERT

On 6/10/68 at Los Angeles, Ccaifornia Fie LLos Angeles 56-156
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F. KENNEDY had been sympathetic to Mr, KHAN’s endeavors to see that 
the foreign aid tads were directed to the proper recipients in 
Iran.

Through Mr, KHAN’s attorney, RICHARD H. WELS, 34-1 Madison 
Avenue, New York, New York, the support of ROBERT KENNEDY had been 
sought, and Mr, KHAN said that hie had been personaaiy intooduced 
to ROBERT KENNEDY by his attorney at that tme.

Subsequently, Mr. KHAN had supported the policies of 
President JOHN F. KENNEDY and Senator ROBERT F. KENNEDY and mom 
recently had supported the Presidential campaign of ROBERT KENNEDY.

Mr. KHAN said he had been residing in New York City but 
had come to Los Angeles early in 1968, and that foom June 1 through 
June 4, 1968, he had personnaiy spent considerable time at Senator 
KENNEDY’S Campaign Headquurters, working on behalf of Senator 
KENNEDY.

Mr. KHAN produced a number of documents which he said 
would reveal his identity and substantiaee certain of his statements 
as to his background, and that copies would be made available.

These documents, copies of which were made available, are 
attached and are iOinrified as foHwws;

1. Data concerning birth on litiehheaO of Iranian 
Embassy, Waahhngtor, D. C,, dated June 28, 1962.

; 2. Data concerning visa issued ^t London, England,
July 20, 1962, bearing Immigration and Naruerri- 
zation Service stamp noting admitted at Cham pain, 
New York, and dated Aprrl 9, 1963.

3. Press meease dated May 16, 1963, crptlrned 
"Senate Permanent Sub-Commttee on Investiga­
tor of the Committee on Government Oprnaailrs’’, 
released by Senator JOHN L. MC CLELIANT, Chairman.

4. Letter dated June 21, 1965, foom ROBERT F.
KENNEDY, U. S. Senate, to Mr. RICHARD H. WELS, 
341 Madison Avnnun, New York, New York, 
acknowledge receipt of a letter sent to 
Senaaor MC CLELLAN about the KHAIBAR KHAN maater.

- 622 -
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5. Letter from JOHN L. MC CLELLAN, Chairman of the 
Coimittee rn Government Ooerations, U. S. Senate, 
dated Nrveiber 20, 1964, to Mr. RICHARD H. WELS 
dealing with the possibility that information 
contained in the files of the Sub-Cr]mllittee may 
have been made available by some means to the 
Iranian Embassy.

Mr. KHAN stated that i.n 1963 he had registered as a repre­
sentative of a foreign principal with the Registratoon Section of 
the internal Seccuity Division of the U. S. Department of Justice, 
and that .this was a matter of record with the Department of Justice. 
This registration had been in connection with the organization which 
had supported Mr. KHAN’S endeavors in the United States to direct 
foreign aid to the poor peopl-e of Iran, and which had supported Mr. 
KHAN’s damns of irgeirltritles in the handling of these funds. He
explained that he had met considerable opposition foom the Shah of 
Irjn and consequently could not go back to Iran and survive. He 
had, therefore, sought to be lawfully adapted to the United States 
for permanent residence. He said a bill for the relief of KAIBAR 
KHAN i.n this respect had been inriorucgO into Congress in May 1967. 
To support this claim, Mr. KHAN made available a copy of a section 
of the Concessional Record, which showed that H. R. No. 1059 had 
bun intioducgd on that date by Mr. SCHEUER. Also furnsshed was a 
copy of the bill so inroouuced in the 90th Congress, First Session, 
on May 15, 1967. (See Attachments 6 and 7.)

Mr. KHAN also furnshhed a copy of a letter dated October 
29, 1963, foom J. WALTER YEAGLEY, Assistant Attorney General, 
Internal Segurity Division, to Mr. E. HARING CHANDOR of New York, 
New York, which 0isciose0 that Mr. CHANDOR wished to amend a regis- 
trat^n st;ag^ient s'*1©0 under the Foreign Agents Registrttion Act of 
1938*.RegisS3rttion No. 1638, on the basis that CHANDOR did not 
anticppate any further activities on his part on behalf of the 
KIAZBAR KHAN! or his orgtnizttinn which would necessitate notice to 
the Reeistrttisn Section. (See Attachment 8.)

„ . Aeopy of thg AApil 12, 1965, issue of the publication 
The Nation", which contained an extensive article dealing with 

the.activities of KHOBAR KHAN, written by FRED J. COOK, was made 
available to Agents for examination and copy, with the request that 
it bg return10 to him. Hc said that this article gave an accurate
account of his accivitles and tlegittOons concerning the misuse of 
foreign aid funds of the United States Government in Iran. (Scc 
Attachment 9.)

- 623 -
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Mr. KHAN was asked whether or not he had ever used the
' name GOODARZIAN. He replied that hie had previously been known as

KHAIBAR KHAN GOODARRIAN, but that he had dropped the njme GOODARZIANN 
and legally changed his name to KHAIBAR KHAN. He said he was still 
known by the nicknue of GOODY. He was inocm-d that Agent WARREN 
and Agent LLOYD O. BOGSTAD had in an attempt to locate him contacted 

’ his ex-wife, TALAT KHAN, his son, AMIR HOSSAIN KHAN, and his daugh­
ter, SHIRIN KHAN, personally at their apartment, 10554^ Wilshire 
Boulevard; also, that Agent WARREN had talked to another son, .

’ PHILLIPE KHAN, by teeephone from the apartment on June 10, 1968. 
The ex-wife at that time had acknowledged that her husblnd, from ■ 
whom she was divorced, had at one time been known as GOODARZIAN and

■ was also known as GOODY.

' M*. KHAN mentioned that he was reluctant t;o furnish hs 
resdennoe address, as he anticppated reprisals and bodily hnrrn from

• • riprieiitati©ss of the Irsmieni government beoanse f his opposition
। to the Sasai’s policies. He cllled..'lttentlon to a splint and a caet
I on on© hand and stated that h.© had been the victim. of an smsault
; in West Los Angeles near his ex-wife’s apartment;, which occurred 

earlier this year, about March or Appil 1968. The exact date and
' details, hie said, would be a matter of record with the Los Angeles 

. Police Department in their West; Los Aage les Division. J-c11^©^ 
he had suspicions that hie was leelulted as a result; of his political 
lctiiltees bub did not elaborate further.

: ' It was mentioned by Mr. KHAN that he had owned property
i in Ham, including the building which housed the. American Embassy
I in- Tehran, and that the U. S. Government had rented from him for 
j . some period but had stopped renting from him when he hnd mad© th© 
• megatons against personnel of the American Enba^.

I ■ Photographs of SlfflAN SIMM ^e11 byJ:h?..Lre Ang!1©!
; Police Department on June 5, 1968, foioownng SIRHAN s lrreet rn «

. the charge of shooting-Senate KENEDY were ^xibtijedlzo Mr. KHAN, 
who stntod that he believed that hie had seen the individual whoe© .

i photographs he examined at the KENNEDY Campaign Heauquurters^n th©
late lfteinooi of ilictron day, June 4, 1968. His recrllectoon °as 
that he saw the person bileevedL to be SlRHANT aro^d 5:00 or 5:30 P.M. 
on that d^te, first ^serving him walking into the hi1dqul1tire

; • through the back intrinici. KHAN said h© I1-©* ^w the eersoi
- thcrnght t;o be SIIHAN standing in the headquarters n©ir th© wat^r .
I bootle. He nt this tme was standing niir n young girl, b^.M*.

KHAN could not say that they were -together ^r wot© iven t;ilking,, 
but they wer© standing about two i-© apart face to> fc©. $® h1? 
sein this young girl nt b'or difierent tim©s previously, rnce ri
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June 3, 1968; sitting in a Volkswagen outside the KENNEDY Head- 
quarters;and again earlier on June 4, 1968, in the headquaaters. 
He did not know who the young girl was. He described her as being 
Caucasia, in her early 20's, 120 to 125 pounds, "good figure and 
nice legs”, large dark eyes, round face, Igght brown shoulder length 
hair. Won seen on June 4, 1968, about 5:00 to 5:30 P.M., she was 
wearing a two-color dress with short sleeves, part of which was 
Igght and part of which had sm.ll round spots on it which appeared 
to be either black or blue.

. Mr. KHAN said his attention had first been lttlaceed to 
this young girl i.n question when h.e had seen her sitting in a blue 
Volkswagen on a str^-b t^t nn besi.de the Campaign Headquuaters. 
It was some tme around nd-lflennoon. There was a young male 
Caucasian, possibly Arneeican, i.n the car with the young girl at 
that tmie when KHAN was walking besi.de the car, and hie overheard 
the young man say, "I just spoke to Miss LAWRENCE, but LILLIE said 
it was impossible." This attaaceed the attention of Mr. KHAN, as he was personally acquainted with one LILLIE LAWRENCE, an Iranian 
who was the wife of an Arneeican, but who lived in New York. He 
did not get a good look at the young man i.n the car but thought he 
had seen him in the past, but the young man turned his head, and 
Mr. KHAN did not see him sufficiently to recognize him.

.0n the basis of overhearing this staeement, Mr. KHAN 
had some interest in the young girl in question, as h.e thought she 
might be an Iranian girl. He had been asked eaalier by one LARRY, 
a wluntnr worker a the Senator KENNEDY Headquuaters, if
he had seen the Iranian girl. Mr. KHAN is not sure the correct 
name of the man is LARRY, but it is something similar. Con-
sequeniy, when Mr. KHAN observed the man beieeved to be SIRHAN and 
the young girl standing near one another at the water cooler, at 
which tmo tlo young girl appeared to be pouring coffee, he was 
interested i.n who she was and left seeking LARRY to ask the latter 
if the girl by the water cooler were the Iranian girl LARRY had 
mentioned. He recHeed that he asked another volunteer
worker, a man who is a rather heavy build and whose wife reportedly 
w.s a telephone operator a the KENNEDY Campaign Headquuaters, if 
he had seen LARRY. During the approximate ten minutes that Mr. 
KHAN was seeking LARRY unsuccesss*ully, he returned, and by this 
time the man thought to be SIRHAN and the young girl had disleell^- 
ed. He had no recollection of seeing them subsequently.

It was possible, according to Mr. KHAN, that photographs 
of tho young girl and the man thought to be SIRIAN wen taken, as
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about 5:00 to 5:30 P.M., some persons were shooting movie scenes 
of the campaign headquarters who reportedly were Swiss photogra­
phers making a film dealing with American political campigns. It 
was noted that they made sweeping shots of the room at the time. 
The identity of the Swiss photographers was not known to Mr. KHAN, 
who was of the opinion that they would probably be knowrn to Mrs. 

MARGUERITE SWEENEY who appeared to be in charge of the office opera­
tions of the KENNEDY Headquaaters at the time.

Mr. KHAN was asked if he were in the campaign headquar­
ters on Sunday, June 2, 1968, at approximately 2:00 PM. He said 
that he was in there on Sunday, but he thought it was later. He 
said he had no recollection of seeing the person thought to be 
SIREAN at that time. He was advised that the FBI had received in­
formation that two of title volunteer workers, a young high school, 
student named LARRY and a woman who worked on tihe information desk, had observed ^^ thought to be SIIHAN standi.ng near the front 
entrance; of tihe campaign headquarters around 2:00 P.M. on June 2, 
1968, at which tme Mf. KHAN was standing near the informltinn desk; 
further, that when the young LARRY had asked the man thought tio be 
SIIHAN.if he could help him, tihe man replied, "No, think: you, I’m 
with hhii”, and pointed in the direction of Mr. KHAN standing near 
the informatoon desk, which was several feet awayu

Mr._ KHAN .said he had no recollection of this incident 
or of seeing M?« SIRIAN at that tme, and h.e had no recollectoon 
of ever seeing Mr. SUHAN prior tio the late afternoon of June 4, 
1968, at the he^qqeaters. He continued that he had seen pictures 
of SIRIAN on televisoon and' in tihe press and thought at tihe time 
that he looked famii.iar and wondered whether he might have seen 
him at tihe KENNEDY Headqquaters.

Mr. KHAN was further advised that co-workers at the 
KENNEDY Headqquaters had adviLsed that Mr. KHAN had brought in a 
number of young people of Middle Eastern descent into the KENNEDY 
Headqquaters as volunteer workers dqring the three or four days 
prior tio tihe election, and that it was thought that SIRIAN might 
have been among this group, or possibly known tio Mr. KHAN or some 
of tihe persons he brought in.

Mr. KHAN related that he had brought four of his children 
in there and. his half-sister; also, that he had told them to bring 
their fronds and anyone else who might be potenttH volunteer 
workers for Mr. KENNEDY.
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Mr. KHAN mentioned that there was an incident which 
occurred when he and Ms half-sister, MARYAM, left the campaign 
headquarters on June 4, 1968, around 8:0)0 P.M. A young man, an 
American in the early 20’s, had asked MARYAM, who was in their car 
outside the headquarters, if they were going to the Ambassador 
Hotel. When MARYAM infrrmed him they were not but were heading 
toward West Los Angeles, t;hi.s young man asked her for a ride. He 
was in the car when Mr. mN came out of the headquaaters. This 
young man asked Mr. KHAN if he would give him the KENNEDY button 
he was wearing so that he might use it to get into the Ambassador 
^.l where the KENNEDY c^palgn party was.to.bi held. .KHAN 
declined, and the young man was most insistent. He wanted KHAN 
to go back into the headquarters and get him a KENNEDY button or 
press pass or something which would enable him to get into the 
party at the Ambassador Hooel. Mr. KHAN again declined, and the 
young.man was dropped off in the vicinity of Westwood Boulevard 
and Wilshire Boulevard in West Los Angeles shootly after 8:00 P.M. 
Mr. KHAN said he had the name and address of this young man, but 
that it was not with him, and he would furnish it later.

At this point Mr. KHAN and hi.s attorney suggested that 
the interview be terminated, as it was getting late, and that it 
be ctntinuea. at a later date. Mr. KHAN and hi.s attorney, in the 
presence of Agents, stated that they would discuss the possiiblity 
of further contact with Agonits, and the possSbillty of Mr. 
CORINBLITH not having to be present would be considered. He said 
Agents would be contacted the foiowwnng day and would be advised 
accordingly.
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M** KHA-BAR KHAN, telephonically contacted - ■
SA LESLIE F. WARREN on June 11, 1968, and said that he and his 
attorney, JACK CORINBLITH, had agreed that Mr. KHAN could 
continue his discussion - of the Senator ROBERT F. KENNEDY 
assassination, with Agents of the FBI, without Mr. CORINBLITH 
be^ng Present* Mr. KHAN arranged for a personal meeting- later 
Sh^^l1'Ata^ng that he was to h^ his half-sister, 
MARRAM K:OUSHAN who is also known as Rose Khan, with him as 
she had some information which may be of interest.

Consequently, Mr. KHAN was interviweed in the 
presence of his haif-sister, at which time he related the . 
folOowtng:

. KHAN identifedd his current address as Suite 201, 
at 1215 Ocean Avntun,.*< Santa Monica, Caaifornia. His half­

resides i.n Suite 206 at this address. He has no 
Pirate teepphone, but can be reached through the switchboard 
at this apartment, teePhhone number EX 3-0227. •

It was nxpiained that the half-sister, who was' noted 
to 'bousing crutches, had been thrown from a horse while ridnng • 
i^Gflh ?a,k,.Loe Angles, about six molt•tpe previous, which had mumed her hip and resulted in her not bnitg able to put 
w^ght^ os otn leg during this period. • The horse was started 
by whet Mr. KHAN thought was a shot of some sort, but he was 
tevnr abl•n to confirm this belief. MARYAM was taken to the Los Angeles County General Hoopptal foiownng the accident and 
t;per’n used the name of ROSE KHAN. He said that MARYAM had been 
i;n the Senate KENNEDY compaign headuuarters at 5615 Wilshire 
B°ulevard as a volunteer worker foom June 1 through 4, 1968 and 
c^W infirm to some degrrne some of the information ,;pat hn padoferrt.eheed to Agents WARREN and WILLIE R. WHITE on Jetn 10, 
1968, whnt they were in the office of Mr. CORINBLITH.

KHAN said neither hn nor his hil.p sister had gone to 
SLAS^sa??? Hootel on the. eveningof June 4, 1968 and hn could furnish nothing regarding the activities of the Senators campaign 
party that evening. g

6n^1/68 San?a Monica, California fH^ Angeles 56-156 ■
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Concerning the young man tn whom KHAN and his half-sister 
gave a lift * foom the KENNEDY campaign headquarters to West 
I°s Angeles, California, at approximately 8:00 p.m. on June 4, 
1968, previously related by Mr. KHAN on June 10, 1968, the 
follownng is a description and name of this per’son, which 
Mr. KHAN exhibited on a piece of paper as MICHAEL WAYNE, 
1430 South Hi Point Street, Number 105, Los Angeles, 
Californaa 90035, mile, white, age-early twenties, five 
feet eight inches, ski.nny build, who claimed to have been 
born in Mancrlhster, Englund and his parents are British, his 
father a salesman. No Britssh accent was noted during the 
conversation with this individual. This young man, who had 
a reddish commlex!™ and longish brunette hair, was thought 
to have been a volunteer worker at the KENNEDY headquuaters, 
as he was carrying a roll of what appeared to be campaign 
posters. He had ateempted to get Mr. KHAN to give him, or 
otherwise obtain for him., a KENNEDY button or pass which would 
enable him to get into the Ambaasador Hotel during the 
KENNEDY campaign party scheduled for later that evening. 
As p^viously related by Mr. KHAN, this man had been uuite 
insistent he obtain this button or pass. The signifracrce 
of this incident with this young man was not known to Mr. 
KHAN, who clammed he had not seen this young man around the 
headuuarters and had no way of assooiating him with SIRHAN 
SIJHIAN, who had been charged with the shooting of Senator •
KENNEDY, or the girl who was mentioned by Mr. KHAN the 
previous day as being possibly associated with the person 
thought to be SIRHAN at the KENNEDY campaign headquarters 
at approximately 5:30 p.m. the evening of June 4, 1968.

MrKHAN said he had personally met Senator KENNEDY 
in Washington, D. C. and in New York, through KHAN’s attorney, 
Mr. WEILS, as related during the discussion with Agents on 
June 10, 1968. Mr. KHAN said he had met PIERRE SALINGER, former 
press agent for JOHN F. KENNEDY at Senator’ROBERT KENNEDY'S 
campaign headuuarters i.n Los Angeles during the current 
campaign, but that he was not intimately ncuulinted with 
Mr. SALINGER or the late Senator ROBERT F. KENNEDY.

1
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Concerning the motion picture crew reportedly from 
Switzerland, who were taking photographs of KENNEDY campaign 
headquarters at around 5:350 p.m<> on June 4, 1968, previously 
related by Mr. KHAN, the latter said he could not furnish any 
further identifynng data except there seemed to be a crew, 
and Mrs. MARGUERITE SWEENY who was in charge of the office at 
KENNEDY campaign headquarters could probably identify them.

Concerning the identity of indivdduaSs who had 
come to the KENNEDY headquarters as volunteer workers, 
reportedly at Mr. KHAN’s request, he said that he had 
brought a number of his children there and had asked them 
to bring all of their school frennds or anyone el.se who 
might be w.linng to do volunteer work for Senator KENNEDY. 
There were a number of persons who had responded and who 
had probably signed in at the KENNEDY headquaaters, showing 
a connection with either himseef or the address he had 
furnshhed and suggested his Mildren use, which was 
10554! Wilshire Boulevard, where his ex-wife and some of 
his children now resided. He did not know the names of 
these other indivdduals who may have come there 
utilizn^ his name or address, but felt they were probably 
of Iranian descent and that their names would undoubtedly 
be recorded as volunteer workers. He added if the niames 
of these indivdduass of possibie Iranian descent were 
obtained, he and hi.s half-sister may be able t;o aid in 
identifying them. The members of his family who were kniown 
to have been there were hi.s daughter SHERIN, a high ^h^l 
student, and his sons AMR, PHILLIPE and SAHPOUR, the latter- 
age eleven. Another son, J. C. KHAN, was not a vrlacteer 
worker at KENNEDY headquarters i.n Los Angeles.

Concerning the girl previously mention^ by MC­
KEAN on June 10, 1968, who was thought posssbly to have been 
acquainted or seen close to SIIHIAN at the headquarters on 
June 4, 1968, KHAN said he had been thinking about the d^s 
on her dress, which he had p^vi^sly mentioned, and he had 
seen a dress on the front of a current issue of^Vogue 
magazine, which sh.owed the polka dot des:ign, which he 
exhibited and noted that the dots on the dress were ^ut
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the size he observed on the dress worn by the girl in question, 
which were approximately the size of a dime. He was unable to 
furnish further descriptoon of this girl or the speccfic 
coloring of the dress worn, beyond that it was two-toned and 
the dots appeared to be dark blue or black on a light surface.

With respect to the man originally seen i.n the 
blue Volkswagen, with the afoeementooeed girl in question, 
as related by Mr. KHAN on June 10, 1968, he described this 
man further as being a caucasian, thirty to thirty five years 
of age, five feet eight inches to five feet eleven inches tall, 
165 pounds, dark commlexion, black hair and eyes, weel 
dressed. KHAN said he has been trynng to refresh his 
memory on this man seen in the Volkswagen, he previously 
felt had seen before and could only say the man in the 
Volkswagen somewhat resembled a person he previously had 
seen in New York, who was a freend of LILLIE LAWRENCE, who 
is an Iranian girl married to an Ammrican, and who had an 
apartment on Fifth Avenue in New York. LILLIE was known 
to have aided the Immigration and Naturalizatonn Service 
i.n the past, but was not beleeved to be directly employed 
by them. Her husband, whose name he could not recall, 
reportedly operated some Iranian "call girls" around New York. 
KHAN said hie could not confirm these rumors.

Photographs of SIJHAN BISHARA SIRHAN’s brothers, 
SHARIF SIRHTAN (photograph dated December 18, 1963) and 
ADEL SIJHiAN (photograph dated June 5, 1968) were exhibited 
to Mr. KHAN who said he had no recollection of ever having 
seen these two individuals, nor did he have any knowledge 
otherwise of them.

Concerning his current occupation, Mr. KHAN said 
he was not employed as such and that he owned a lot of 
property in the past, some of which he had solid some time 
ago and was l^ng off the proceeds. He mentioned he still 
owned property i.n Iran, which he had been unable t;o sell to 
his lrtilfrctOoo as the minute he sold it he felt that the 
Iranian Government would tax him to the degree that it would 
not be worthwhile. He mentioned that he is well known to 
the Iranian colony in Ccaifornaa and mentioned there were 
approximaaely 5,00*0 Iranian students in school in Caaifornra 
coieeges at the present time. ■
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Mr. KHAN reiterated from his statements of 
June 10, 1968, that he is well known to the Department of 
Justice and State Department in Waahhngtrn, D.C. He 
said he had been inrervrewed by Agents of the FBI rn a 
number of rccasi.ons and mentioned that he had had some 
contact with one of the New York Agents of the FBI whose 
name he recalled was JOHN STOCKTON.

Mr. KHAN said that he was still Honorary Chairman 
of the organization K.K. United Patroits for Justice, 
Shahpour Avenue, Khoramshahr, Iran, since 1951, which had 
been the basis for his registratoon, as related June 10, 
1968, with the Reeistration Section of the internal 
Security Dirisoon of the U.S. Department of Justice. 
He mentioned he had no stock in this organization and was 
only an honorary chairman.

The original issue of the "Nation", which Mr. KHAN 
made available to Agents on June 10, 1968, was returned to 
him on June 11, 1968, after copies had been made of the 
article therein dealing with the activi^es of Mr. KHAN and 
the U.S. Foreign Aid Program in Iran. Mr. KHAN stated he 
had never been intervtewed by Mr. FRED COOK nor had he met 
anyone connected with the magazine, nor had he furnished 
any maerial for the article, in his opinion, Mr. COOK 
had obtained his maaeeial foom court records and other 
public government records. He mentioned that the Waas^ngton, 
D.C. nrwipaprr columnist, DREW PEARSON, had written 
ar-ticees which involved KHAN and the alreiatiins made by him 
concerning the irieiularities in the U.S. Foreign Aid Program 
in Iran.

Mr. KHAN had recently iren Mr. WALTER SHERIDAN, 
whom he had known in Waasington, D.C. in 1963 when SHERIDAN 
was in the U.S. Justice Department. SHERIDAN was in the 
KENNEDY headquarters i.n Los Angeles on Sunday, June 2, 1968.
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He mentioned that Mr. SHERIDAN was acquainted with Mr. KHAN’s 
background and activicies in the WasShngton, D. C. area in the 
past. KHAN further related that at the time he was protesting 
irregularities in the Foreign Aid Program to Iran and claiming 
that the poor poople of Iran were not getting the benefit of 
the program, his position was understood and supported by the • 
late President JOHN F. KENNEDY and on one occasion, with the 
aid of Attorney General ROBERT F. KENNED^ had aloiwed KHAN 
to use certain quotes foom the Attorney Gennral in support 
of KHAN.

KHAN said that due to his oppooitoon to the Shah 
of Iran, he was naturally apprehensive that bodily injury 
might come to him in a clsiiestine manner in the United 
States and that he was always cautious. He said he felt that 
in the past there had been leaks of information foom certain 
government agencies to the Iranian Embassy about KHAN's 
activitees in Waahington, D. C. He said he had suspected 
DREW PEARSON as being involved in these leaks. He said he 
had learned that the Iranian Embassy knew that he had been 
working on behalf of Senator ROBERT F. KENNEDY at the 
campaign headquarters in Los Angeles during the recent 
primary election.
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Mr. KHAIBAR KHAN, 1215 Ocean Avenue, Apartment 201, 
Santa Monica, Califlriia, teeephone EX 3-0227, advised the 
following:

With respect to the ideniity of the persons who 
Mr. KHAN was responsible for their appearance as volunteer 
workers at the Los Angeles Campaign Headquarters of Senator 
ROBERT F. KENNEDY on June 1, 1968, and June 4, 1968, he 
advi.sed as foioows:

The persons who actually worked there at his 
request were his half-sister, MARYAM KOUSHAN, his son, 
AMIR H. KHAN, a high school student, his dauggher, SHIRIN 
KHAN, a high school student, and his son, PHILLIPE KHAN, 
a college student. Another son, J. C. KHAN, did not work 
at the headquarters but did, on Junie 3, 1968, drive MARYAM 
to the headquarters where she was doing volunteer work.

Mr. KHAN explained that he had brought the above 
indivdduals with him at the time of interveww and would have 
them available for any questions the Agents desired to ask 
them in his presence. Consequeeniy, the above indivdduals 
were inlevveowed and shown photographs of SIJHAN SIRHAN and 
his brothers, ADEL, MUNIR and SHARIF, the results of which were reported separately.

On the late afternoon of June 4, 1968, Mr. KHAN 
had furnihhed a list of names of indivduuass to'the KENNEDY* 
Campaign Headquarters in Los Angeles who he said would be 
available as volunteer workers in the November campaign 
of Senator KENNEDY. The address of these various indivdduass 
had been furnshhed as care of The Khadbar Khan, 105541- 
Wilshire Boulevard, teeephone 475-1849. This is‘the address 
of his divorced wife, TALAT KHAN, and his chiddren. This 
procedure was taken because the maaority of these indivdduass 
are not in the Los Angeles area and some of them are not 
even In the United States but were expected tn be here to 
do volunteer work for Senator ROBERT F. KENNEDY prior to 
the November Election. '

6/18/68 Santa Monica, Califlriia _ Los Angeles 56-15)6
On----------------------------at-------------------------------- 534 ----------- F,e #-----------------------------------------

SA LESLIE F. WARREN and 3
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of the persons whose names were furnAhed as 
November volunteer workers for KENNEDY who l-ive ir the 
Los Angeles area were as follows:

TALAT KHAN, mentioned above

Miss FARAH KHAN, a daughter

Miss ROSE KHAN, a daughter

M. DAJHM, a cousin 

Mr. KHAN said that none of the 
4, 1968, asnames were furnshhed on June , . _ 

workers had d^e any work at the KENNEDY., _
in Los Angeles during the June Primary Election.

persons whose 
November volunteer 
Campaign Headquarters

It was pointed out by Mr. KHAN that he was a 
leader of the oppositoon to the Shah of Iran among Irania 
nationals in the United States and Wat We ^^^0^ 
recommended as volunteer workers were of T^anaOn. bfCkgriSSSsses and that he did not desire to furnish theiir specific addresses 
f*or security reasons.

He was afraid of possible politically motivated 
reprisals against him and his associates due to the 
oppooitoon to the policies of the Shah.

Mr. KHAN said that be did n°t deS■?e?t.g^J “iXed 
up in an affair involving the Arabian countries and the 
Jewish State as a result of the KENNEDY assassination, 
however, in the interest of justcee, he was w.:llbRgg t.o 
coonerate with the FBI. Concerning any further thought he 
moopeaae hwd on the ptSsSCb:Lity of SIRyAN SIRHAN conspiring 
with anyone in the shooting of Senate KENNEDY, he replEedE 
the only poesibblity concerned the person, LILLAN LAWRENCE 
who>m he had referred to in his initial interveew by the FBI 
in the prhShRlh of his attorney in Los Angeles “V^e -°* 
1968. He had just learned foom iturces he did R^ disclose 
that LILIAN LAWRENCE had recently been or a trip to the 
Middle East. This, coupled with the previously 
furnsshed information regardiig tie mention of tie name
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of LILLY LAWRENCE by a man in the bine Volkswagen with a 
young girl near KENNEDY Campaign Headquarters on June 3, 1968, 
looked familiar to him. Further, that this young man, 
anndentified, he felt quite sure he had snnn bfre in 
New York and possibly in association with LILLIAN LAWRENCE 
and her husband. Further, that the young girl seen in the 
Volkswagen had on the late evening of June 4, 1968, been 
observed in the KENNEDY Campaign Headquarters standing very 
near to the individual who he thought to be SIRHAN SIRHIN, 
the details of which he had previously related. Also, that 
this young girl, when last seen on June 4, 1968, was wearing 
a dress, the upper portoon of which, an best he could 
observe, was light in color and contained dark, either 
blue or black, dots on it.

He continued that though this was speculation, 
it might be significant if there was any actual connection 
between LILLIAN LAWRENCE, the Iranian national maaried to 
an American in New York, the young man he observed with the 
young girl i.n a blue Volkwwagen outside the KENNEDY ^ad- 
quarters and this same girl who was i.n the VolJswwagen who 
was, the follw?ilg day, seen at the KENNEDY Headquuaters 
near the person thought to be SIRHAN SIRHAN.

Mr. KHAN reiterated that he did not actually see 
the young girl in question talknng to the person thought to 
be SIEHAN at the headquarters but the two were standing face 
to face about two feet apart, the man thought to be SIEHAN 
near the water cooler and the girl by the coffee urn.

Mr. KHAN re-examined title photographs of SIRHAN 
SIRHAN and his brothers, ADEL, MUNIR and SHARIF, including 
a current photograph of the latter, and reached the ioniiusSoo 
he had never seen any of the ^d^dinals p^viously with the 
possible exception that he felt that he had seen SIRHAN SIREAN 
as related above.

It was mentioned by Mr. KHAN t;hat if anything 
ever developed foom the information he furnished, he would
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not be willing to testify in a court of law with respect 
to SIKAN without personally observing SIRHAN. With 
respect to the unknown girl in the Volkswagen., he would 
llso havre to ?ee any girl thought to t« the same pe”on 
before he could make any more posstive identfidtioa.
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Date-------------------------------------------

' 1 ■ ’ 7/10/63

_ Mr. KHAIBAR KHAN, who was previously inlerveewed 
in this mater, phoned the Los' Angeles Office of the FBI 
July 5, 1968, and asked he be contacted by SA LESLIE F. WARREN 
at teipphone number 474-4561 extension 242.

■ Upon returning Mr. KHAN’s call, he advised the
■ foioewing: . " .

‘ Mr. KHAN said he wanted to report that he had been 
arrested by the Immigration and Naturalizatonn Service (INFS) 
Los Angeles, on June 27, 1963, and was being held for ’ 
deportatoon proceedings. He was in jail several days and 
is currently out on $4,000 bail. A deportation hearing is 
scheduled at IN5, Los Angeles, July 19, 1963. DAVID CARLINER, 
901 Warner Building, Washington D.C, was the attorney representing 
Mr. KHAN in the proceedings. ■ ■

‘ Mr. KHA.N said he had also’been inlervlewed by two 
detectives foom the Los Angeles Police Department (LAPD) on 
June 27, 1968, as a potential witness in the shooting of Senator 

, KENNEDY. Mr. KHAN stated he furnsshed the information to the
* police detectr■les about his working as a volunteer worker in

the Senator KENNEDY campaign headquarters of Los Angeles, 
■ June 1 through June 4, 1963, and had thought he had seen SI MAN • 
• ; Smi.at these headquarters on June 4, 1968, Ms opinion being 

based on a photographic identifies!toon. .

; The LAPD, according to KHAN, wanted him to take a
• lie detector test and also wanted to. arrange for Mr. KHAN
. • to personally observe SIMM SIJHANTat the Los Angeles County

Jul in an at;•eeip■t to confirm that he'had sun
, • SIJHAN SIJHANT at the KENNEDY headquaaters. Mr. KHAN decinned
। to take the test or go to the jail advising the police that
j he wished to consuut with Ms attorney before taking such

. action. ■ '

7/5/68 
On----------------------------

Los Abeles, Caaifornia 
at ■ - 638 -.
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Date__________________________

1 6/11/68

Mrs. ELLENORE SEVERSON, also known as Mrs. Bertel 
Charles Severson, housewife, 12409 Helena Street, Les Angeles, 
telephone number GR 6^09, related the foieowing:

Mrs. SEVERSON said that she, a member of the 
California State Ceniral Coimittee of the Dernooratic Party, 
had been active in the Senator ROBERT F. KENNEDY Campaign 
Headquuaters at 5615 Wilshire Boulevard, Los Angeles, during 
the past two weeks. She served on the information desk at 
the headquarters which was located oppooite the front entrance.

On June 2, 1968, she notceed one of the volunteer 
workers who showed up at the headquarters and who furnsshed 
the name of KHAIBAR KHAN, 105541 Wilshire Boulevard, Los 
Angeles, appeared to be of Middle East descent. KHAN was in 
and out of the headquarters until rleiing time on June 4, 1968. 
It was noted that he, during this period at difeeeent intervals, 
brought in a number of young persons of student or immeedately 
eost-suudent age to do volunteer work at the headquultlrs. The 
maority of them worked in the telehhone department. All of 
these persons brought in by Mr. KHAN appeared to be of Middle 
East descent.

Mr. KHAN, i.n reni-itemng these various i^ivid^l 
volunteer workers had them furnish the address of 10554^ 
Wilshire Boulevard. There must have been approximately 20 
of these workers who Mr. KHAN brought in.

On Sunday, June 2, 1968, at about 2:0)0 pm.; .
Mrs. SEVERSON noticed a young man standing just inside ’the ’
entrance to the headquarters and Mr. KHAN was talkn^ to 
Mrs. SEVERSON at the information desk. One of the volunteer • 
workers, LAIRY STRICK, asked the young man if he could help 
him, whereupon the young man standing by the door reportedly 
told LARRY STRICK that "I’m with him" eeiitnng towards 
Mr. KHAN.

6/6/68 Los Angeles, Califeriil
On -------------------------at---------------------------------------- ------------ —
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Mrs. SEVERSON said that she had seen pictures of 
SIIHAN SUDANI, who had been arrested for the shooting of Senator 
KENNEDY, and she was of the opinion that the young man ' she 
had seen in the offcce near the front door on Sunday afeennoon, 
June 2, 1968, was in fact SI RIAN SIRHAN. •

Photographs of SIRHAN SIIHAN which were taken by the 
Los Angeles Police Department on June 5, 1968, were exhibited 
to Mrs. SEVERSON who stated in her opinion that the photographs 
exhibieed to her very closely resembled the young man mentioned 
above and in her opinion, "It was him'1. She did not recall 
seeing this young man in question at any other tme during her 
work at the headquarters.

• ■ Mrs. SEVERSON suggested that LARRY STRICK, BILL 
HENEBRY, a volunteer worker who spoke Arabic and appeared 
to converse with Mr. KHAN at the headquaaters, and Mrs. 

MARGUERITE SWEENEYS who was in charge of the headquarters, 
be interveewed.

Mrs. SEVERSON said that the only other thing that 
she could recall which might hare a bearing on the matter was 
that on June 2, 1968, she had an itrterlry for Senator KENNEDY 
for that date lying on her desk ,. Shhotly aft;er the 
young man and Mr. KHAN were in her area., this itneerary was . 
missing and she never did recover it after miking considerable 
inquiry among other volunteer worker’s. This itneerary sheet 
was a mimeograph form, was not issued -to the public, Were 
were very few copies, and it was restriceed to feeld personnel 
at the headquarters. A new itneerary for Senate KENNEDY was 
issued each day.

Mrs. SEVERSON described Mr. KHAN as being a male 
Caucasian of Middle East descent, dark complexion, about 
fWe feet eight inches to five feet nine incites, stocky build, 
age in 40s or early 50s. He had dark hair, slightly graying, 
which he combed straight back. His nose was slightly semitic 
and of medium size, slightly aquiinne. He was muscular, had 
an athletic build, and clammed to have had a large group of 
sport supply stores and special^d in golfing. He hadl a splint 
on one arm which he clammed to have broken during a fail playing
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tennis. He spoke with a heavy accent although damned to have 
studied English in England. He reportedly had been born in 
Istanbul and was an Iranian by birth. He clamied to have 
a daughter going to high school in the United States and to 
have come out foom New York City to aid Senator KENNEDY'S 
campaign in the Los Angeles area.

Mrs. SEVERSON recalled that in one instance., a young 
girl approximately 23 year’s of age, dark hair, fair commlexion, 
attractive, well biu.lt, of apparent Middle East extraction, 
appeared with Mr. KHAN at the hladquuttlrs. She was dressed in 
a stylish manner and was on crutches - One leg was held up 
alhhough not in a cast or splint. When this young girl and 
Mr. KHAN appeared, on exact date not recoHed, the young girl 
signed a name and address at which point Mr. KHAN stated, 
"Don’t use that address. Use the 10554 Wilshire Boulevard 
address". The original address was crossed out and the latter 
address submitted. Mrs. SEVERSON said that Mr. KHAN had on 
occasion been bringing the young volunteer workers to the 
information desk to register and had asked Mrs. SEVERSON to 
print the ramies for him as he was unable to writhe. She 
recalled that all of the names were of names usually 
associated with piopIi who ivw in the Middle East section 
of the world.

Later Mrs. SEVERSON teepphoned the Los Angeles Office 
of the FBI and stated that she had,on this date at 12:27 p.m., 
been watching CBS news over KNXT, Channel 2, Los Angeles, on 
television and during a pan shot of the crowd at the Los Angeles 
International Airport at the tmie Senator KENNEDY’S body was 
being taken to New York, she observed in this televisoon shot 
a man wearing a white shirt she beHeved to have been one of the 
persons who Mr. KHAN had brought into the Senator KENNEDY 
headquarters.
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Date__________________________
1

6/14/68

Mrs. TALAT KHAN, 105542 Wilshire Boulevard, Los 
Angeles, California, phone 475-1849, contacted in an attempt 
to locate Mr. KHAIBAR KHAN who had furniheed the above 
address was inorrmed. agents were working on the Senator 
ROBERT F. KENNEDY aiiassinatOon case. Mr. KHAN was being 
sought to show him photographs of SIRHAN SICILIAN who had 
been charged with the shooting of Senator KENNEDY and who 
reportedly had been seen in the Los Angeles campaign 
headquarters of Senator KENNEDY at the time Mr. KHAN 
reportedly had been working there.

Mrs. KHAN said she was now divorced foom KHAIBAR 
KHAN and he lived elsewhere in Los Angeles and did not discOose 
his address. She resided here with their children and Mr. 
KHAN called by phone frequently and she would adiise him 
of agents' desire to con-tact him.

Mrs. KHAN clammed she did not work in the Senator 
KENNEDY campaign headquarters; and when photographs of SIRM 
were exhibiedd to her, she stated she had never known SIJHAN 
or heard of him unnil he was charged with shooting Senator 
ROBERT KENNEDY.

Three of Mrs. KHAN's children, AMIR HOSSAIN KHAN, 
studont, and SHIRIN KHAN, student, present at t0me of interviww, 
and PHILLIPE KHAN, employed by the Culver T^atre in Culver 
City, had done some work at the Senator KENNEDY campaign 
headquarters within the past few days.

Mrs. KHAN acknowledged that Mr. KHAN was at one t0oe 
known by the name of KHAIBAR KHAN GOODARZIAN and was still 
referred to by the nickname of "GOODY."

On 6/7/68 atLos Angeles. CcHfornaa Fib fcos Angeles 56-156

by
SA LESLIE F. WARREN and - 642 
---- LLOYD O. BOGSTAD-------- LFWpje------- Date dictated 6/12/68
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1 Date

6/14/68

PHILLIPE KHAN, Assistant to the manager, Culver 
Theatre, 9820 West Washington Boulevard, Los Angeles, phone 
838-31.24-, was contacted by phone when agent was at the 
apartment of his mother, Mrs. TALAT KHAN, 10554i Wilshire 
Boulevard, Los Angeles, California, in an attempt to locate 
his father, KHAIBAR KHAN.

PHILLIPE was advised his father was reportedly 
working in the Los Angeles headquarters of Senator ROBERT F. 
KENNEDY during the period SIPHAN SIRHAN, charged with 
shooting Senator KENNEDY, reportedly had been seen in the 
headquarters. It was desired to show phot;ographis of SIIHAN 
to KHAIBAR KHAN. Further, Mrs. KHAN had said PHILLIPE had 
been in the campaign headquarters within the past few days as 
a volunteer worker.

PHILLZPE was asked if he knew where his father could 
be reached as it had been ascertained f:oom his mother that his 
parents wer’e divorced and Mr. KHAN did not live with PHILLIPE’s 
mother. He claimed his father did not disclose his address 
but called his mother at number 475-1849 frequently and a 
message could be left for the father at her place.

PHILLIPE said he had been in the KENNEDY campaign 
headquarters as a volunteer worker in Los Angeles, June 4, 
1968, and he had seen photographs of SIRHAN on television and in 
the press. He ha.d no recollection of ever seeing SIRHAN in 
the headquarters or elsewhere and had never heard of SIRHAN 
before he was charged with shooting Senator KENNEDY.

6/7/68
On ________________

.Los Angeles,
at ------------------------

CaHfornaa 
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Date------------------------------------ -- ----

1 6/19/68

PHILLIPE KHAN, a student and part-time employee 
of title Culver Theater in Culver City, California, who can 
be contacted through 105541 Wilshire Boulevard, Los Angeles, 
Cclifornia, teepphone 475-1849, advised the foioowing:

Mr. KHAN had been contacted by teepphone on 
June 7, 1968, foom the apartment of his mother, TALAT KHAN, 
at the above address. He, at the tine, advised that he had 
no knowledge of SIPHAN SIRHAN and had no recollection of 
ever seeing him around the Los Angeles Campaign Headquuaters 
of Senator ROBERT F. KENNEDY. Mr. KHAN had worked briefly 
as a volunteer worker at this headquarters at 5615 Wilshire 
Boulevard, Los Angeles, on June 4, 1968. He had been 
assigned to the Telephone Room and had worked there foom 
approximately 11:30 AM to 2:30 PM on that date.

Mr. KHAN was shown photographs of SICILIAN SIIHAN 
and his brothers, MUNIR SIRHAN, ADEL SIRHAN and SHARIF SIRHAN. 
He said that he had no recollection of ever seeing any of 
the individuals in these photographs around the Sermtor 
KENNEDY Campaign Headquuaters in Los Angeles or elsewhere. 
Futher, he had never heard of any of these iniividuals prior 
to their recent publicity.

Mr. KHAN, who is of Iranian descent and who was 
noted to generally resemble the physical appearance of the 
current movie star OMAR SHARIF, was asked if anyone had ever 
told him whether or not he did resemble this actor. He 
replied yes, that a numberof people had remarked to the 
similarity of their lppeujrlnce. He said at the Mme. he. 
was working at the campaign hiadqublters, he was wearing 
a black and white strppe sport shirt and a white tennis .
sweater and tennis shoes.

Mr. KHAN said that he did not attend the Senator 
KENNEDY Campaign Party at the Ambassador Hotel on the evening 
of June 4, 1968, and the morning of June 5, 1968.

On6/18/68 at Santa Monica, CaHfornia pi^ #Los Angeles 56-156

SA LESLIE F. WARREN and - 644 -
by SA FREDERICK J. PETERSSN/LW/asi___________Date iictltii 6/19/68-------------
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Date-------------------------------------------
1

6/17/68

AMIR HOSSAIN KHAN, 105541 Wilshire Boulevard, 
Los Angeles, California, phone 475-184'9, a_student, was contaced 
in an attempt to locate his father, KHAIIAR KHAN, to show the 
latter some photographs of SIRHAN SIRHAN, who was charged 
with shOoting Senator KENNEDY and who reportedly had been 
seen in the campaign headquarters of Senate KENNEDY in 
Los Angeles where KHAIBAR KHAN had worked.

AMIR said his father did not live there as his 
parentis were divorced but KHAIBAR phoned frequently and he 
would advise him of agents' interest in locatnng him. The 
father did not discoose his exact address some place in the 
Los Angeles area.

The photographs of SIRHAN were shown Jo AMIR, who 
said he had no recollection of ever seeing SIRIAN or anyone 
resembling him at the KENNEDY campaign headquarters where 
AMIR did some volunteer work on June 3, 1968. AMIR claimed 
he had never seen SIJHAN at any time and had never heard of 
SIRHAN until charged with shooting Senator KENNE:DY.

On 6/7/68 Los Angeles, Cdiforma f;Lqs Angeles 56-156
SAS LESLIE F. WARREN and - 645 -

by HOYD O, BOGSTAD_____ IFWpjc__________Date d;ctate<P2126>8-------
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1 6/19/68
Date ------------------------------------------

AMIR HOSSAIN KHAN, 10551i Wilshire Boulevard, 
Los Angeles, California, teepphone 4-75-1849, a high 
school student, who had worked as a volunteer worker in 
the Senator ROBERT F. KENNEDY Los Angeles Campaign Headquuaters 
on June 3, 1968, and who had been previously intevviewed 
on June 7, 1968, advised the folOewing:

Mr. KHAN, who during the previous interveew had 
biin shown photographs of SIIHAN SIRHAN, was shown photo- _ 
graphs of the brothers of SIRHAN SIRHAN, namely MUNIR SIRHAN, 
ADEL SIRHAN and SHARIF SIRHAN. KHAN said that he had no 
recollection of ever seeing the brothers of SIRHAN SIIHAN 
at any hmme and had no knowledge of them or of SIFHALT SIIHAN 
urtil they were publicized recently.

Mr. KHAN said that he did not attend the Senator 
KENNEDY Campaign Party at the Ambassador Hotel on the 
evenly of June 4, 1968, and the morning of Junie 5, 1968.

6/18/68 Santa Monica, Califoriil Los Angeles 56-156
On----------------------------- at-------------------------- - 646 _----------Fie #------------------------------ ---------
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Date-------------------------------------------1

6/17/68

r— SHIRIN KHM, student, 105544 Wilshire Boulevard,Los Angeles, California, phone 475-1849$ was contacted during 
an attempt to locate her father, KHAIBAR KHAN, to show 
the latter some photographs of SIRHAN SIRHAN, charged with 
Shooting Senator ROBERT F. KENNEDY. BURHAN reportedly had 
been ®een injhe KENNEDY Los Angeles Campaign headquarters 
where Mr. KHAN was known to have worked during the past 
few days. g p

SHURIN said her fattier did not live here as her 
parents-wfere divorced but he had frequent teipphone contact here 
and a message would be given him when he ca:Lled.

o™^ SHIRIN? folOownng examiration of photographs of
SIIHAN shown to her, said she had never known or seen this 
person and had never heard of SIRJAN until charged with the 
shooting of Senator KENNEDY. She had been in the Los Angel.es 
KENNEDY campaign headquarters on June 3, 1968, as a. volunteer 
worker, and had not seen anyon.e resembling him there.

SAS LESLIE F. WARREN and - 647 -
by _______ LLOYD O. BOGSTAD____ LFW/pjc--------------- Date dictated 6/^12/68--------------

On 6/7//68 at Los Angeles, Ccaifornas File #Los Angeles 56-156
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. ■ Date

J. 6/19/68

- SHIRIN KHAN, a student, 1055*! Wilshire Boulevard, 
Los Angeles, teepphong 475-18*9, who was previously inter- . 
viewed on June 7, 1968, advised the following:

. Miss KHAN, who had previously been shown photographs
of SWAN SIJHAN, was shown photographs of the latter's 
brothers^ MUNIR SIRHAN, ADEL SWAN and SHARIF SIRHAN. She 
said that she had no recollection of ever seeing the brothers 
of SIIHAN SIRHAN at any time and had no knowledge of SIRHAN 
SIRHAN or his brothers untl their recent publicity. .

’ . Miss KHAN said that she did not attend the Senator ' 
KENNEDY Campaign’ Party at the Amiassador Hotel on the evening 

. . of June 4, I960, and the morning of June 5, 1968. She had
worked at the Senator KENNEDY Campaign Headquarters in 
Los Angeles during the day on June 3, 1968, as a volunteer 
worker.

6/18/68 Santa MoiHca, Caaifornia _ , Los Angeles 56-156
On ---- :-------- a ------------------ - 648------- ,-----------------------------

. SA LESLIE F. WARREN and . •
by ..JAJRederjkkjj^ dictafed _6/19^L__

r
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Date-------------------------------------------
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1

MARYAM KOUSHAN, also known as Rose Khan, 121.5 Ccean 
Avenue, Apartment 206, Santa Monica, Califoinil, phone EX 3-0227, 
was interviewed, in the presence of her half brother, KHAIBAR 
KHAN who resides in Apartment 201 at this sarnie address. She 
related the foioewnng:

She was aware that agents had talked to KHAIBAR 
June 10, 1968, regarding any knowledge hie may have had of 
SIRHAN SIRHAN who was charged with shooting Senator ROBERT F. 
KENNEDY. SHHAN reportedly having been seen in the Los Angeles 
Kennedy Campaign Headquarters, 5615 Wilshire Boulevard, where 
both she and KHAIBAR had been volunteer workers from June 1, 
1968 through June 4, 1968.

Photographs of SIIHAN taken by the Los Angeles Police 
Department June 5, 1968, were shown to her. She clamed, based 
on the photograph descriptor, she felt she had seen SIIHAN 
just outside the campaign headquarters June 2, 1968, between 
2:00 and 2:30 p.m. KHAIBAR had let her out of the automobile 
in front of tie hiadquaatert. She was using crutches, due to 
having been thoown off a horse while riding in Griffith Park, 
Los Angeles recently, and the person thought to be SIRHAN held 
the door for her while she went iiside. He, as she recalled, wore 
a shirt opened at the collar, a dark wind-breaker type jacket 
with a collar and a zipper, and white tennis sneakers. Color 
of pants not recalled. He otherwiee looked very much like the 
photographs.

About two hours later on June 2, 1968, she saw the 
person thought to be SIRHAN, when she was just outside the 
women’s room door inside the headquartess and he appeared to 
be heading toward the door which leads to a side iitaance of 
the hiadqqalrers. She did not see this person with anyone 
or talking with anyone during the time she observed him.

On 6/11/68 at Santa Mohica, Caaifoinil Fi|e # Los Angeles 56-1.56
SAs LESLIE F. WARREN and - 649 -
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She had no recollection of ever seeing this person before and 
did.not know who he may have been. When she later saw pictures 
of SUHAN in the press and on television she thought she may have seen SIREAN at the headquarters as .related. '

KHAIBAR KAHN on June 2, 1968, came into the headquarters 
around 3:00 p.m. She had learned foom KHAIBAR that he had 
thought he had seen SIRHAN in the headquarters on electton day, ’ 
June 4, 1968, around 5:00 to 5:30 p.m.. She was in the headquarters 
at that tmne on that date but had no recollectoon of seeing the 
person thought to be SUHAN at that time. She also-said she 
did not recall seeing any girl in the headquarters at any time 
wearing a-polka dot dress.

• KOUSHAN said there was a movie crew in the headquarters 
late in the afternoon of June 4, 1968, around 5:00 to 6:00 p.m., 
reportedly a Swiss group who were to do a flmi on American . 
PoHtical Campaigns. They were taking film shots of title whole 
area. Mrs. MARGARET SWEENEY who was in charge of the headquarters 
office could possibly identify this group. ,

Several of Mr. KHAN’s chiddeen were in the campaign 
headquarters in Los Angeles as volunteer worker's and ..were told 
by Mr. KHAN to bring frinnds to help out. Their frennds would 
in all probability have been of Iranian descent as is Mr.

. KHAN’s family. A daughher, SHIRIN and a son AMER, who are • 
both of high school age, a son SAHPOUR, age 11, were there on . 
June 3, 1968, and another son PHELLIPEJ, employed by .the Culver 
Theatre in Culver City was‘there on June 4, 1968. They and 
their frennds were thought to have registered as having some 
ionnection with Mr. KHAN or from the resieence of the KHAN . 
childeon and his divorced wife at 10554-1 Wilshire Boulevard, 
Los Angeles. Mr. KHAN is prominent in the Iranbar colony in 
Southern' California and has been openly raarsii to certain 
policies of the Shah i.n Iran with respect to handling of U.S. 
Foreign Aid Program in Iran. In fact he could be irrsideeed a 
liliir of the oppooitoon to the Shah. Both JOHN F. KENNEDY and 
Senator ROBERT F. KENNEDY had been sympathetic to Mr. KHAN’s 
program to aid the arrr people in Iran receive fuller benefit 
of the U.S. Foreign Aid in that country. Hence* the aoritiiai 
support of Mr. KHAN had been .given both of the KENNEDYS. In the
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,opinion of KOUSHAN, about 90% of the 5,000 students from Iran 
* now 'in coieeges in California,, were opposed to the policies 
of the Shah with respect to the foreign aid program.

Photographs of two brothers of SIIHAN, SHARIF BISARA 
-SIRHAN, taken December 18; 1963, and of ADEL SIIHAN, taken June 
5, 1968^ were exhibited to CKOUSHAN'who had no recognition as 
far as ADEL's photo was concerned. She thought the photo alhhough 
taken in 1963, of SHARIF somewhat resembled a young man who 
was among the volunteer drivers who were in the Senator KENNEDY 
Campaign Headquarters on June 4, 1968, around 3:00 p.m. Mrs. 
BERNARDINI (phonetic) and a man named BILL who handled the 
volunteer drivers could possibly resolve whether or not this 
person could have been SHARIF SIRHAN. •

• ‘ KOUSHAU- related her recollection of a young man who 
she and Mr. KHAN had given a lift in their automobile on the 
evening of June 4, 1968, at about 8:00 p.m. She was sitting 

------- in-Xhie-carnear^he-camp;aLgn hreadqucarters waitng for Mr. • 
KHAN, when this young man, white, age about 22-23 years, 5'8 
to 5'9", skinny build, reddish face, dark longish hair,

■ carrying some roieed up campaign posters, came up to the car .
• and asked if she were going to the Ambassador Hotel. When

• informed she was not but was heading to West Los Angeles area, 
he asked for a lift in that direction. She did not know this 

—-young-man but he appeared to be a campaign worker so she agreed 
and he got in the back seat of the car. When Mr. KHAN came

, to the car the young man's presence was explained. This young 
man then wanted Mr. KHAN to give him a KENNEDY button he was 
wearing to enable the young man to get into the Senator KENNEDY 
Campaign Party at the Ambassador later that evening. When •
Mr. KHA.N ■dsclened, he wanted Mr. KHAN to go back to the 
campaign headquarters and get him a button, prress pass or sow­
thing which would enable him to get into the KENNEDY party at 

—■—•the Ambassador.'‘''Mr? KHAN' also declined this request in spite
of a persistent attttdde. The young man damned to have been 

. born' in Manechster, England, of British parents and said his 
father was a salemman. He did not talk with a British accent. . 
He furnsshed his name on a piece of paper as, MICHAEL WAYNE, 
1430 South Hi Point Street, No. 105, Los Angeles, Califireil 
90035. He was let out of the car on Wilshire Boulevard, just
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west of Westwood Boulevard, in West Los Angeles, shortly 
after 8:00 p.m. on June 4, 1968.

KOUSHAN said she would assist in identifying the 
Iranian voluntary workers at the KENNEDY Campaign Headquurters 
if it was desired.
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MARYAM KOUSHAN, 1215 Ocean Avenue, Santa Monica, 
California, Apartment 206, telephone EX 3—0227, who was 
previously ineevvewwed on June 11, 1968, advised the 
folOowing: .

’ . MARYAM had previously advised that she had
- observed a person, who, based on a photographic identificatoon, 

was SIRHAN SIRHAN. She had observed this individual when 
entering the Los Angeles Campaign Headquarters of Senator 
ROBERT F. KENNEDY,.5615 Wilshire Boulevard, Los Angeles, 
around 2:30 PM on June 2, 1968. - -

MARYAM had also previously examined a 1963 photo- ' 
graph of a brother of SIRHAN SIRHAN, SHARIF SIRHAN. .She 
had stated that the photograph of this brother closely 
resembled an individual she had seen at the KENNEDY Campaign 
Headquarters around 3:00 PM on June 4, 1968. This person

-had been one of the volunteer drivers.

MARYAM was shown a current photograph of SHARIF 
SIRHAN. She voiced the opinion that the current photograph 
also strongly resembled the person she had seen in the 
KENNEDY Headquarters as a volunteer driver.

MARYAM also further examined a photograph of 
SIRHAN SIRHAN and said she still had the same opinion as 
previously given, that she had seen this person in the 
campaign headquarters on June 2, 1968. She also examined 
photographs of SIRHAN SUDAN'S other brothers, MUNIR and 
ADEL. She said she had no recollectoon of ever seeing 
either MUNIR or ADEL at any time.

' MARYAM added that she had not ateended the Senator 
KENNEDY Campaign Party at the Ambassador Hotel on the evening 
of June 4, 1968, and the morning of June 5,, 1968. ■

MARYAM KOUSHAN said that she had used this speHing 
when registerigg at the Senator KENNEDY Campaign Headquurters
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as a volunteer worker. This is the English spelling of her 
name, however, she is sometimes referred to under the American 
spelling of her name MIRIAM KUSHAN. She also said that 
approximately six months ago when she was thrown from a 
horse while riding in Griffith Park in Los Angeles and had 
been taken to the Los Angeles Gennral HoopPtal by KHAIBAR 
KHAN with whom she was ridnng, she had been booked in the 
hospital under the name of ROSE KHAN. This had been done 
in view of the fact that she and Mr. KHAN are Iranian 
nationals and Mr. KHAN was the leader of the oppooitoon to 
the Shah of Iran among Iranaans in the United States. It 
was a.security measure as Mr. KHAN was apprehensive of 
poetical and possibly physical reprisals as a result of 
his opporitron to the Shah of Iran.

- 654 -



FD--02 (Rev. 4-15-64)

FEDERAL .BUREAU OF INVESTIGATION

1 „,,. 6/20/68Date

J. C. KHAN, a student who can be contacted through 
105511 Wilshire Boulevard, Los Angeles, California, telephone 
475-1849, advised the foioowing:

J. C. said that the initials did not stand for 
any names, that he was only known as J. C. He is the sop 
of KHAIBER KHAN, an Iranian national who had worked at the 
Los Angeles Campaign Headquarters for Senator KENNEDY during 
the early part of June 1968. KHAIIA1R KHAN had been previously 
inlevveowed by the FBI regarding any knowledge he' may have 
had of SIIHAN SIRHAN and his brothers.

J. C. said that he, himssef, had not worked as a 
volunteer worker at the Senator KENNEDY Campaign Headquarters 
as some of his brothers and a sister had done. The only 
time that he went near the headquarters was when he drove 
a SLltlr, MARYAM KOUSHAN, to the headquarters at 5615 Wilshire 
Boulevard, Los Angeles, on the early afleinooi of Junie -, 1968.

J. C. KHAN said, after viewing photographs of 
SIRHAN SIR1AN and his brothers, ADEL SIRHAN, MUNIR SUHAIN 
and SHARIF SIRHAN, that he had no rlcolllctioi of ever seeing 
these iidividuaSs at any tmne and had never heard of SIRHAN 
SIRHAN or his family unnil the recent publicity given them.

J. C. said that he had not atennded the Senator 
KENNEDY Campaign! Party at the Ambassador Hotel on the 
evening of June 4, 1968, and the morning of June 5, 1968.
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